
 
 

Nieuwsbrief voorjaar 2023 LijstvanderDoes 

Vanuit de fractie: 

Rembrandtbrug: 

Eind december is het bestemmingsplan Rembrandtbrug in de raad aangenomen. Dit 
betekend dat wordt verder gegaan met de voorbereidingen voor het realiseren van de brug. 
Alleen de opdracht voor de bouwer wordt (nog) niet gegeven. Dit is omdat op dit moment 
alle prijzen van bouwmaterialen huizenhoog gestegen zijn. We hopen dat over een of twee 
jaar, de prijzen genormaliseerd zijn. Afgesproken is nu dat voordat de opdrachtvergunning 
aan een bouwer gegund wordt, er eerst nog een raadsbesluit over de financiën komt. 

 

Energietransitie/Windturbines 

Begin dit jaar werd in de raad een voorstel besproken over de plek (Reijerscop of 
Barwoutswaarder/Molenvliet) waar de turbines zouden moeten komen. In het raadsvoorstel 
heeft het college van B&W een voorkeur uitgesproken voor Reijerscop. U kunt u wel 
voorstellen dat de bewoners van Harmelen hier echt niet blij mee zijn.  

Wij hebben uiteraard tegen de komst van turbines gestemd, want wij willen geen 
windturbines!   

Helaas was er wel een meerderheid in de raad die voor turbines op Reijerscop heeft 
gestemd. Was de stemverhouding voor de verkiezingen nog 19 voor en 12 tegen, na de 
verkiezingen werd dat 17 voor en 14 tegen. Dus helaas nog steeds geen meerderheid tegen. 

Wat heel raar is dat eerst een plek wordt aangewezen, en dat vervolgens pas een onderzoek 
naar de gezondheidsrisico’s voor omwonenden wordt gestart. Wij hebben betoogd dat dit 
andersom zou moeten, maar helaas werd er niet naar onze argumenten geluisterd. We zijn 
nog lang niet klaar met deze zaak, en die zal nog zeker een aantal keren in de raad aan de 
orde komen. Ben benieuwd of voorstemmers tegen turbines durven te stemmen als uit 
onderzoek blijkt dat er wel degelijk gezondheidsrisico’s zijn! 

 

Hof van Harmelen/Raadhuislaan 

Al vanaf 2015 wordt er gesproken over het bouwen van huizen in de Hof van Harmelen. Nu 
is eindelijk het bestemmingsplan goedgekeurd. Betekent dit dat er op korte termijn 
gebouwd kan gaan worden? Nou nee, er zijn nog wat inwoners die bezwaren tegen dit plan 
hebben, en die gaan zoals men zegt tot aan de Hoge Raad. Dus kan nog wel een poosje 
duren voordat de eerste schop de grond in kan.  Gelukkig staat het bouwplan voor de 
Raadhuislaan wel in de steigers, en daar hoopt men halverwege volgend jaar te starten met 
bouwen.  



 
 
Boerenprotesten 

Diverse boeren uit de omgeving hebben ook bij het Gemeentehuis in Woerden 
gedemonstreerd. Dit ging op een gemoedelijke manier zonder gebruik van geweld. Ook bij 
de behandeling van de plek voor de windturbines waren boeren met veel mensen en 
tractoren aanwezig.  LijstvanderDoes heeft begrip voor de boeren die hun 
bestaanszekerheid dreigen te verliezen, en vindt dat Nederland niet zonder boeren kan.  
Laten we zorgen dat we als Nederland zelf voor ons eten kunnen zorgen, en dat we dat niet 
uit een ver buitenland moeten halen! 

 

Turkse maaltijd in het wijkgebouw Molenvliet 

Afgelopen vrijdagavond de 24e februari waren enkele fractieleden van LijstvanderDoes 
aanwezig bij de Turkse maaltijd in het wijkgebouw van Molenvliet. Ook Ad de Regt als onze 
wethouder en tevens als locoburgemeester, met keten, was aanwezig. Dit is door de 
organisatie zeer op prijs gesteld.  

Een aantal Turkse dames had een heerlijk 3 gangen diner gemaakt, en je kon hierop 
inschrijven. Ook was het mogelijk om een box met hapjes te bestellen en dit thuis te 
verorberen. Ook daar is ruim gebruik van gemaakt.  

De opbrengst is voor de mensen uit de dorpen die getroffen zijn door de aardbevingen in 
Turkije.  De dames gaan samen met hun familie zorgen dat er o.a. tenten en slaapzakken 
naar toe gaan.  Zij zullen met behulp van foto’s laten zien wat ze precies hebben gedaan met 
de gelden.  

Donderdagavond 23 februari is in de gemeenteraad besloten dat de opbrengst van deze 
avond door de gemeente verdubbeld wordt, naar 36.000 euro als steun voor dit mooie  
burgerinitiatief.  

 

Landschap, en buitengebieden 

Onze gemeente bestaat voor een groot gedeelte uit Veenweidegebied en dat betekent dat 
de grond veel water nodig heeft.  In Veenweidegebied dat te droog is zakt de grond nog 
harder en daarbij komt veel CO2 vrij. Dat willen wij voor zijn. Vanuit Rijk en Provincie zijn er 
gelden beschikbaar gesteld om uit te vinden hoe we het beste kunnen omgaan met ons 
Veenweidegebied, en hoe we de uitstoot van CO2 kunnen beperken.  Onze wethouder Ad de 
Regt heeft Landschap en buitengebieden in zijn portefeuille, en is dus direct betrokken bij de 
besprekingen over dit onderwerp.  

 

 

 



 
 
Bijwonen fractievergaderingen 

Op 3 maandagen per maand houden wij onze fractievergaderingen. Lijkt het u leuk/ 
interessant om ook eens bij een fractievergadering aanwezig te zijn? Dat kan, geef dan even 
een berichtje of telefoontje naar Lenie (06-23 495 163)  of Jaap (06-24 592 349), dan spreken 
we een datum af.  

Activiteitengids 2023 voor 55+ 

Vorige week is een boekje uitgekomen dat heet Activiteitengids 55+.  Het beweegteam 
Woerden is hiervan de initiatiefnemer. In dit boekje vindt u een groot aantal activiteiten op 
het gebied van bewegen, ontmoeten, leren en doen. Wilt u ook zo’n boekje of inschrijven op 
een of meerdere activiteiten?  Ga dan langs bij de bibliotheek of het gemeentehuis, daar 
liggen de boekjes klaar of neem dan contact op met: 

• Beweegteam Woerden 
• O6-58 772 402 
• www.beweegteamwoerden.nl 
• info@beweegteamwoerden.nl  

 

Provinciale Verkiezingen/U26 Gemeenten/luisterspotje op radio RPL 

Op 15 maart 2023 zijn er Provinciale verkiezingen en ook kunt u mensen voor het 
Waterschap kiezen.  Wat betreft de Provinciale verkiezingen daaraan doen ook 2 leden van 
de fractie van LijstvanderDoes mee.   

U26 Gemeenten is een Provinciale Partij die bestaat uit vertegenwoordigers van lokale 
partijen in de 26 gemeenten van Utrecht. Ook LijstvanderDoes is hier lid van. Zo willen we 
het lokale geluid ook laten horen binnen de Provinciale Staten! 

U26Gemeenten staat op het stembiljet als lijst 19 (de laatste partij) . 

Op plek 6 -- Jaap van der Does en op plaats 2 --  Lenie van Leeuwen.  

U gaat toch ook stemmen op 15 maart, en dan het liefst op  ons natuurlijk. 

Stem Provinciaal ook Lokaal!! 

 

 

 



 
 

 

Van het bestuur. 

Het bestuur van LijstvanderDoes is weer compleet: 

Arthur Bolderdijk voorzitter, 

Jaap van der Does secretaris, 

Bob Verwer penningmeester en  

Andre van der Vegt en  

Anno Visser zijn lid van het bestuur. 

 

De activiteiten van het bestuur zijn niet politiek maar bieden wel ondersteuning van de 
fractie met woord en daad.  Een van de zaken is het organiseren van de ledenvergaderingen 
en het organiseren van ledenwerving.  Kortom zorgen dat de organisatorische zaken goed 
lopen.  

Nu er weer een nieuwsbrief uitkomt willen wij dan ook een oproep doen om, wanneer u de 
doelstellingen van LijstvanderDoes onderschrijft een keer een (fractie-) vergadering bij te 
wonen zie hiervoor de oproep van Lenie hierboven.  En wanneer u dat nog niet bent lid te 
worden van LijstvanderDoes. Zoals u allen weet kunt u al lid worden van LijstvanderDoes 
voor slechts 10 euro per jaar! Wellicht kunt u wat vrienden en/of kennissen warm maken 
voor onze mooie lokale Partij. 

Het verplicht u tot niets. Wij zijn altijd belangstellend naar uw mening voor de lokale politiek 
en onze fractie kan wellicht iets er mee doen. Wel is het zo dat het democratisch proces zo 
ingericht is dat het niet iedereen naar de zin gemaakt kan worden, zie het teleurstellend 
bericht over de mogelijke komst van de windturbines.  

 

Woerden, voorjaar 2023 

 

Namens de fractie, 

Lenie van Leeuwen 

 

Namens het bestuur, 

Arthur Bolderdijk 

 


